
                                                                        

РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III 06 – ___/24  

_____.2024. године 

 

                                                            З А П И С Н И К 

 

са 39. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 10.05.2024. године 

 у просторијама Градске општине са почетком у 10:00 часова 

    

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно,  

заменик председника Мијодраг Пејић чланови Већа: Миливоје Јеремић, Милија 

Кулашевић, Живан Ршумовић, Младенко Марковић, Борко Вујовић, Игор Мариновић и 

Верица Маричић  и начелница Управе Биљана Старовла.   

 

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 9 гласова „ЗА“. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ЗАВРШНОМ РАЧУНУ БУЏЕТА ГРАДСКЕ 

ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 2023. ГОДИНУ 

 

2. РАЗМАТРАЊЕ АКТИВНОСТИ У ВЕЗИ СА УЧЕШЋЕМ НА 59. МОСИ 

„УЖИЦЕ 2024“ И ДОНОШЕЊЕ ОДГОВАРАЈУЋИХ ОДЛУКА 

 

3. ОДОБРАВАЊЕ 4. КВАРТАЛА ЗА ФУДБАЛСКИ КЛУБ „СЕВОЈНО“ ПО 

ОСНОВУ ГОДИШЊЕГ ПРОГРАМА 

  

4. РАЗНО 

  

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записницима са 

36., 37. и 38. седница Већа који су достављени у материјалу. 

  

Пошто није било примедби на записнике, председница је исте дала на гласање и 

записници су   усвојени је  са 9 гласова „ЗА“. 

 

 

 

Прешло се на рад по дневном реду. 

 



 

1. тачка дневног реда  

 

Председавајућа је обавестила присутне да је Градска управа за финансије 

доставила предлог Одлуке о завршном рачуну буџета Градске општине Севојно за 2023. 

годину, који је достављен члановима Већа у материјалу за седницу, образложила главне 

ставке Одлуке, а затим је отворила расправу. Чланови Већа нису имали примедби на 

предлог Одлуке.  

 Председавјућа је предлог Одлуке о завршном рачуну буџета Градске општине 

Севојно за 2023. годину дала на гласање и исти је усвојен са 9 гласова „ЗА“. 

    

2. тачка дневног реда 

 

          Известилац по овој тачки дневног реда је Милија Кулашевић, члан Већа задужен за 

ресор спорта, културе и информисања. Обавестио је чланове Већа о активностима 

предузетим за учешће Градске општине Севојно на 59. МОСИ које се одржавају у Ужицу. 

 Рекао је да су Решењем Већа o расподели средстава са позиције 42 - Одлуке о 

буџету Градске општине Севојно за 2024. годину -Подршка локалним спортским 

организацијама, удружењима и савезима - дотације невладиним организацијама, 

опредељена средства  у износу од 600.000,00 динара. Реализацију активности за 

досадашња учешћа на МОСИ за Градску општину Севојно вршио је Спортски савез 

Ужице. Да би и ове године Спортски савез за Градску општину око организације за 

учешће на МОСИ, потребно је да закључимо уговор којим би се дефинисале обавезе како 

Спортског савеза тако и учесника Градске општине који наступају за Градску општину. 

Прелиминарна пријава за учешће на 59. МОСИ „Ужице 2024“ је предата уз сарадњу 

спортиста који ће наступати за нашу општину а коначну пријаву ћемо утврдити на једној 

од наредних седница. 

 По завршетку 59. МОСИ, Спортски савез ће доставити извештај о спроведеној 

активности. 

 Председница је отворила расправу  по овој тачки дневног реда и после краће 

дискусије предлог одлуке је дат на гласање и усвојен са 9 гласова „ЗА“. 

 

3. тачка дневног реда 

 

 

Известилац по овој тачки је члан Већа задужен за спорт, културу и информисање 

Милија Кулашевић. Обавесто је чланове Већа  да је Фудбалски клуб „Севојно“ доставио 

захтев за исплату средстава за 4. квартал за 2024. годину. Рекао је да су први и други 

кватрали оправдани, а пошто трећи квартал још није завршен  средства периодични 

извештај о наменском трошењу средстава доставиће касније.  На већу је да донесе одлуку 

хоће ли се исплатити и четврти квартал. 

После краће дискусије у којој су узели учешће остали већници,  са 9 гласова „ЗА“ 

донет је  закључак којим се одобрава пренос средстава Фудбалском клубу „Севојно“   за 

четврти квартал за 2024. годину. 
 

4. тачка дневног реда 
   



  

Већница задужена за ресор здравства Верица Маричић рекла да је прошле године 

организована трибина „Здравље је највреднији поклон“, која је била посећена, и 

предложила да Градска општина  ове године у сарадњи са Здравственим центром 

организује преглед кардиолога и ЕКГ за наше суграђане, што су већници прихватили. 

 

  

 

  Седница је завршена у 10.45 часова.     

 

 

Записник водила:            ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА                              

 Славица Марић              Мирјана Ђурић 


